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 Dagsorden:
1. Ny bestyrelse og konstituering B

2. Møderække 2022/23 (Bilag 1) B

3. Godkendelse og underskrivelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde         B

4. Budgetopfølgning 01.01.2022–31.05.2022  (Bilag 2a og 2b)   O/B

5. Opfølgningsplan for skoleåret 2022/2023 - indstilling v. ledelsen (bilag 3a og 3b) O/B

6. Personalesager (lukket punkt)         O/B

7. Generel orientering fra rektor og forperson O

8. Eventuelt                     



Velkomst til nye medlemmer og præsentationsrunde.

Ad. 1 Ny bestyrelse og konstituering

Bestyrelsen besluttede at supplere sig selv med Signe Cederstrøm som repræsentant for

det lokale erhvervsliv og konstituerede sig med Signe Cederstrøm som forperson. Det første

møde efter sommerferien ønsker bestyrelsen tematiseres omkring, hvem bestyrelsen er,

hvad man gerne vil gøre med bestyrelsesarbejdet. Desuden bad bestyrelsen om, at der

udarbejdes et årshjul for de kommende møderække.

Ad. 2 Møderække 2022/23 (bilag 1)

31. august 2022

23. november 2022

8. februar 2023

29. marts 2023

14. juni 2023

Beslutning: Bestyrelsen besluttede sig for de foreslåede mødedatoer.

Ad. 3 Godkendelse og underskrivelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde

Beslutning: Referatet blev godkendt og underskrevet. Fremover bliver referaterne

underskrevet digitalt.

Ad 4 Budgetopfølgning 01.01.2022–31.05.2022  (Bilag 2a og 2b)    

Dorte Skallerup gennemgik budgetopfølgningen. Der kommer en ekstra 1g klasse (15

klasser i alt)  og flere studenter, det betyder flere indtægter. Der omfordeles mellem poster,

så der bliver flere midler til efteruddannelse. Udgifterne til el, vand og varme stiger og de

midler tages fra vedligeholdelseskontoen. Der er budgettet med et lille overskud på

215.000.

Der er udsigt til en afslutning på sagen om hullet i fjernvarmerøret. Der er afsat midler til

reparation på sidste års regnskab, og denne reparation bliver gennemført for de midler, der

er afsat til det.

Beslutning: Bestyrelsen tog budgetopfølgningen til efterretning.

Ad 5 Opfølgningsplan for skoleåret 2022/2023 - indstilling v. ledelsen (bilag 3a og 3b)

Thomas Jørgensen gjorde rede for hovedpunkterne i forslaget til næste års opfølgningsplan,

der har tre hovedområder: Læring og dannelse, Arbejdsliv og medarbejdertrivsel og

Bæredygtighed. Der er en beskrivelse af baggrunden for punkterne og en række tiltag, der

knytter sig til de tre punkter.

Indholdet i bilag 3b, der handler om ministeriets henvendelse vedrørende elevtrivsel

adresseres godt i arbejdet med opfølgningsplanen. Andreas nævnte at KFS kunne være



nævnt i opfølgningsplanen under punktet om tværgående aktiviteter. Ledelsen var enig,

men foreslog at vi blot husker dette, uden at ændre dokumentets ordlyd.

Beslutning: Bestyrelsen vedtog “Opfølgningsplan for skolerådet 2022/2023” som forelagt.

Ad 6 Personalesager (lukket punkt)  

Ad 7 Generel orientering fra rektor og formand

Skolen har en whistleblowerordning for personale, Thomas Jørgensen gjorde rede for at

skolen tilsvarende er på vej med at implementere en whistleblowerordning for elever, der

udelukkende vedrører seksuelle krænkelser, i overensstemmelse med UVMs udmeldinger.

Der arbejdes på et kodex for sociale aktiviteter, der er vedtaget af en række skoler. Disse

skoler er på vej med et nyt kodex. Det er ikke færdigbehandlet endnu, og det er bestyrelsen

der i sidste ende vil implementere det nye kodex.

Thomas Jørgensen fortalte om den nye fordelingsaftale til skoleåret 23/24.

Lodtrækningselementet er bortfaldet, men indkomstfordelingen blandt eleverne består.

Umiddelbart ser det ikke ud som om at skolens kapacitet påvirkes voldsomt.

Thomas Jørgensen informerede om skolens dimissionsarrangement den 25. juni.

Bestyrelsen er velkommen til at deltage.

Ad 8 Eventuelt

Vi skal sige farvel til Peter Haldor Hansen og til Andreas Rahbæk Knudsen. Thomas

Jørgensen takkede begge for deres store engagement.

Næste møde afholdes den 31. august 2022 kl 16.00.


